



## **Min Luo**

*Shanghai*

---

+86 21 6016 9716  
min.luo@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Investment fund formation and operation

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Luo specializes in legal matters related to private fund formation and asset management. She has considerable experience in representing onshore and offshore fund managers in the formation of venture capital, private equity, and other types of private funds denominated in both USD and RMB. Ms. Luo provides a comprehensive range of legal services for the operation and management of private funds. She also has extensive experience in handling private fund interest transfers and designing effective incentive plans for management teams. Additionally, Ms. Luo frequently provides legal services to onshore and offshore investors regarding their global investment in multi-currency private funds.

Prior to joining Han Kun's Shanghai office, Ms. Luo practiced law with Skadden, Arps, Slate, Meagher & Flom LLP in Shanghai for five years. Before that, she worked in another leading international law firm and the Beijing office of Han Kun for a few years.

### **EDUCATION**

China University of Political Science and Law (LL.B./B.A. in English, 2011; LL.M., 2013); New York University (LL.M., 2018).

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 罗敏

上海

---

+86 21 6016 9716  
min.luo@hankunlaw.com

### 业务领域

- 投资基金设立和运营

### 工作经历

罗律师主要从事私募基金设立与资产管理等方面的法律服务。罗律师在代表诸多境内外基金管理人设立募集私募美元基金、跨境基金和人民币基金方面有十分丰富的经验，并在私募基金运营管理的各环节为境内外客户提供全方位法律服务。罗律师在基金份额转让、私募基金团队激励和制度设计等方面也积累了丰富的经验。此外，罗律师也曾代表诸多境内外投资人投资于全球多币种的私募基金。

在加入汉坤上海办公室之前，罗律师曾在美国世达律师事务所上海办公室工作五年。在此之前，罗律师在另一家知名国际律师事务所及汉坤北京办公室工作多年。

### 教育背景

中国政法大学（2011年获法学/英语双学士学位、2013年获法学硕士学位）；纽约大学（2018年获法学硕士学位）。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
美国纽约州律师执业资格

### 工作语言

中文、英文